

职业健康安全管理体系认证证书

证书编号: ISC-O-2022-1464 **兹 证 明**

山东嘉硕文教用品有限公司

统一社会信用代码: 913717263586480983

注册地址: 山东省菏泽市鄄城县旧城镇政府西临 777 号 **审核地址:** 山东省菏泽市鄄城县凤凰路路西万星能源北邻

邮编: 274600

邮编: 274600

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001: 2018 标准要求 认证范围:

教学仪器、实验室成套设备、音体美卫劳器材、幼儿玩具、办公用品、课桌椅、床、校服、公寓用品、厨房设备、餐具、办公家具、公寓家具、心理咨询室设备、地理历史教室设备、家用电器、数码产品、监控设备、环保仪器、玻璃仪器的销售所涉及场所的相关职业健康安全管理活动

发证日期: 2022 年 08 月 04 日 发证日期: 2023 年 09 月 18 日 有效期至: 2025 年 08 月 03 日









中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C272-M

认证机构:





此证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询

此证书信息可在本认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

此证书的有效期以证书二维码扫描结果为准。

注:获证组织必须定期接受监督审核,并与监督审核(查)合格通知书一并使用。

地址: 北京市朝阳区北苑路168号1号楼16层1603 电话: (+86 10) 8225 2376 www.china-isc.org.cn



Occupation Health Safety

Management System Certificate

Registration No. ISC-0-2022-1464

This is to certify that

Shandong Jiashuo Culture and Education Products Co. Ltd

The social credit code: 913717263586480983

Registered Address: No. 777, West of Old Town Government, Juancheng County, Heze City, Shandong Province.

Audit Address: Wanxing Energy, west of Fenghuang Road, Juancheng County, Heze City, Shandong Province, is adjacent to the north.

Which is in conformity with GB/T45001-2020 / IS045001: 2018

This certificate covers the following scope of

Relevant occupational health and safety management activities in the places involved in the sales of teaching instruments, laboratory complete sets of equipment, music and health care equipment, children's toys, office supplies, desks and chairs, beds, school uniforms, apartment supplies, kitchen equipment, tableware, office furniture, apartment furniture, psychological consultation room equipment, geography and history classroom equipment, household appliances, digital products, monitoring equipment, environmental protection equipment and glass instruments.

Issue Date: 2022-08-04 Change Date: 2023-09-18

Expiration Date: 2025-08-03

Hungyijun Issued by:





中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C272-M

Beijing International Standard united Certification Co.,Ltd.



The validity of this certificate is subject to the scanning result of the two—dimensional code of the certificate

This certificate information can be inquired on the official website of the certification authority (www.china—isc. Org. CN)

This certificate information can be inquired on the official website of China Certification and Accreditation Administration (www.cnca. Gov.en)

Note: the certified organization must accept the supervision and audit regularly and use it together with the supervision and audit (inspection) qualification notice.